

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SPECIALIZED TRADING & INVESTMENT Date: 03-03-2022 01:08:38 PM Subject: Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتخصصة للتجارة والاستثمارات التاريخ: 03-03-2022 01:08:38 PM الموضوع: إجتماع هيئة عامة غير عادي</p>
<p>Please note that the Board of Directors, in its meeting held on Thursday 3/3/2022, decided to call for an extraordinary general assembly meeting at 10:00 am on Tuesday 15/3/2022 after obtaining the approval of the Companies Control Department, in accordance with the provisions of Defense Law No. 13 of 1992 and Defense Order No. (5) of 2020 and the procedures issued by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply on 9/4/2020 pursuant to the above defense order through visual and electronic communication, in order to amend Clauses No. (78 and 79) of the foundation contract, and keep the statutory reserve balance as of 12/31/2021</p>	<p>يرجى العلم بأن مجلس الإدارة قد قرر في جلسته المنعقدة يوم الخميس 3/3/2022 الدعوة لعقد إجتماع الهيئة العامة غير العادي وذلك في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الثلاثاء الموافق 15/3/2022 بعد أخذ موافقة عطوفة مراقب عام الشركات، وذلك عملاً بأحكام قانون الدفاع رقم 13 لسنة 1992 وأمر الدفاع رقم (5) لسنة 2020 والإجراءات الصادرة عن معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 9/4/2020 بموجب أمر الدفاع أعلاه من خلال وسائل الإتصال المرئي والإلكتروني، وذلك لتعديل البنود رقم (78 و 79) من عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة، والإكتفاء برصيد الإحتياطي الإجباري كما هو بتاريخ 2021/12/31.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Shafiq Mansour Astafan</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Shafiq Mansour Astafan</p>